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Forskerforbundet ved Universitetet i Stavanger FFUiS 
 
IES/30.04.2006 
 
 
Referat fra styremøtet onsdag 26 april 06 
Til stede:  Svein Håland, J ann Rune Ursin, Åge Hultgren, Jorunn Thortveit 

Liv Schjelderup, Vidar Hansen og Inger E. Svela,  
 
Meldt avbud: Else Beth Roalsø, Fredrik Skår,  
 
Saksliste: 
 
Sak 39/06 Innkalling og saksliste  

Det ble meldt 3 saker under Eventuelt 
 
Vedtak:  
Innkalling og saksliste godkjennes.  

 
 
Sak 40/06  Godkjenning av referat fra  styremøte 15. mars 2006. 

 
Vedtak:  
Referatet av 15. mars 2006 godkjennes. 

 
Sak 41/06 Orientering fra enhetene  

 
- Representantene fra Det humanistiske fakultet orienterte om ledelsens skriv 

angående innføring av ny FOU tid. Det er i skrivet satt en frist for 
tilbakemelding fra den enkelte ansatte hvor FOU tid skal angis etter ”gitte” 
prosent. Samtlige organisasjoner anbefaler medlemmene å avvente 
tilbakemeldingene til en avklaring foreligger i forhold til oppsigelse av 
”Særavtalen”.  

- Undervisnings- og forskningsvilkårene er ikke optimale og dette innebærer 
at det er for få folk i faste stillinger. Det har ført til forholdsvise stor 
turnover og en del sykemeldinger 

 
- Representanten fra Det samfunnsvitenskapelige fakultet orienterte om den 

nye mastergraden på fakultetet og arbeidet med det internasjonale 
forskningsprosjektet. 

- I tillegg ble det opplyst at det er stort sykefravær i administrasjonen på 
fakultetet. 

 
- Representanten fra Det teknisk-naturvitenskapelige fakultet orienterte om 

IPT prosjektet. Det vil bli forslått at det blir etablert et tredje 
beslutningsnivå på UiS.  

 
- Representanten for Administrasjonen orienterte om problemer i forhold til 

høyt sykefravær ved SV fakultetet. På UiS er de administrative stillingene 
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ikke fordelt på de tre fakultetene ut fra antall studenter og vitenskapelige 
ansatte. Kriteriene for fordeling av antall administrative stillinger både 
sentralt og på fakultetene må avklares i forbindelse med den nær 
forestående evaluering av styringsordning og organiseringen av UiS.  

 
- Leder orienterte om at FF sentralt har sendt oversikt over medlemmene i 

FFUiS. Disse listene skal sjekkes/korrigeres. Det er 123 medlemmer på 
HUM, 70 medlemmer på SV, 50 medlemmer på TekNat og 25 
administrative medlemmer.  Det ble opplyst at det er en innmelding og en 
utmelding siden sist møte.  

 
Sak 42/06 Saksliste for årsmøte 11. mai 2006  

 
Sakslisten ble gjennomgått og praktiske ting ble avklart. 

 
Sak 43/06 Årsmelding og regnskap for FFUiS 2005.  
 

Dokumenter i saken: 
- Årsmelding 2006 
- Regnskap for året 2005 
- Budsjett 2006 
 
Noen  korrigeringer og tilføyelser ble foretatt.  
Jann Rune Ursin sender innkallingen til årsmøte til samtlige medlemmer via e-
post. 
 

Sak 44/06 OU-seminar i Sirevåg 29. – 30. mai 2006 
 

 Dokumenter i saken: 
- Utkast til program fra programkomitéen. Mindre korrigeringer og tilføyelser 
ble foretatt. 
Både det nye og gamle stryet skal delta. Invitasjon ut til samtlige medlemmer 
Først-til-møllen-prinsippet. Deltakerantallet er begrenset til 25. 
 
Invitasjon sendes ut 22. mai 
 

Sak 45/06 Neste styremøte – dag og tid 
 

Tirsdag  30. mai etter OU-seminaret er avsluttet. 
 

Sak 46/06 Orienteringssaker 
   

1. Fra  Landsrådet 28. – 29. mars 
Svein Håland orienterte. Det ble presisert at alle universitetene skal 
behandles likt i forhold til tildeling av forskningsmidler. 

2. Arbeidsrettens dom om Særavtalen – Møte i Oslo 18. april. 
Jann Rune Ursin orienterte. FF styret står fritt til å si opp avtalen. 
|Universitetene og de vitenskapelige høgskolene har nedfelt klar og 
individuell rett til forskning.  
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3. Henvendelse fra Elisabeth Tindeland. Det planlagte besøk ved IRIS 2. 
mai er utsatt. Møte med styret i FFUiS utsettes. 

 
Sak 47/06 EVENTUELT  
   

Tre saker ble tatt opp: 
o Kriterier for differensiert forskningstid 

 
Jfr. Sak 41/06 orientering fra representantene fra Det 
humanistiske fakultet. 
 
Vedtak: 
FFUiS anbefaler medlemmene å være avventende i forhold til 
utspillet fra ledelsen på fakultetet i forholdet til kriteriene for 
FOU tid. FFUiS avventer innspill fra FF etter 1. mai. 

 
o Leders uttalelse i Stavanger Aftenblad i forbindelse med 

tilsettingen av rådmann i Stavanger kommune ble diskutert. 
 

o Jann Rune orienterte om at det ennå ikke er gitt tilbakemelding på 
brevet signert av samtlige organisasjoner angående UiS ansattes 
rettigheter i forhold til IRIS. 

 
 
Inger Elise Svela 
sekretær 
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